



# PROTOKOLL LÄNGDRÅD 24 AUGUSTI 2020

Tid: 20:00 Plats: Teams

**Närvarande ledamöter:** Längdrådets ledamöter.

**Närvarande tjänstemän:** Daniel Fåhraeus, Karin Ersson, Lars Selin, Ludvig Remb

## 1) Föregående protokoll. 22/6 2020

Lades till handlingarna.

## 2) Rapport organisation.

Daniel F & Karin E

Landslaget är inne på andra lägret denna vecka, det sker i Torsby och Trollhättan.

Nationellt: Anna Norman friskskriven idag, arbetar dock enbart administrativ just nu.

Ola Strömberg är ledig och tillsammans med sin son som är svårt sjuk.

## 3) Rullskidor, rapport säsongen 2020

Ludvig R & Johan E

Johan: Den närmaste tiden så genomförs tävlingar på hemmaplan. SM har körts och fler tävlingar är på G. Vi tog tidigare beslut om att inte delta i VC rullskidor. VC har dragit igång under gångna helgen och det har varit väldigt tunna startfält.

Ludvig: Av de seedningslopp som är planerade under hösten har flera ställts in. Nybrorullen planerar att genomföras, vilket sker från tidig morgon till kväll.



**4) Flourförbud + övriga FIS frågor**

Niklas J, Göran N, Daniel F

Göran: En grupp med representanter från olika avdelningar inom SSF har bildats för att hantera frågan. En skrivelse har skickats till FIS där vi påtalar att det är viktigt att det finns en fungerande kontrollfunktion. Det har kommunicerats idag på webben om läget i frågan just nu och namnen på de som är med i gruppen. En uppdaterad information på webben kommer att läggas ut varje fredag för att uppdatera skidsverige.

**5) Pandemisituationen - Tävlingsprogram, planering 20/21.**

Daniel F, Ludvig R

Vi har i dag ingen guideline hur vi ska hantera kommande tävlingssituation. Vi har idag ingen övergripande ansvarig från SSF som ansvarar för pandemifrågorna. Göran berättar att nästa styrelsemöte är på torsdag och där kommer den här frågan tas upp.

SSF får mycket frågor om hur tävlingssäsongen ska bli och vad SSF gör för att göra sin röst hörd.

Längd ska utse en grupp som hanterar frågan för längds del. Ludvig föreslår Ludvig, Karin E & Jenny Limby. Det är dock viktigt att det finns riktlinjer från SSF centralt för att ge direktiv till grenarna och mot våra myndigheter. Kommunikation bör också gå ut kontinuerligt.

**6) Nytt förslag elitidrotts gymnasium**

Karin E

Karin redogjorde för förslaget och längdrådet diskuterade. LR anser att det bör finnas en möjlighet att läsa mer poäng för s.k LIU verksamhet. LR föreslår att SSF driver den frågan. Argumentet till detta är att undvika tidigare specialisering för att nå det nya platserna i systemet. SSF träffar RF 16/9.

**7) Supersprint?**

Göran Nilsson

Styrelsens har uttryckt en önskan om att LR ska ta upp frågan om supersprint än en gång. LR fastställer det beslut som togs i februari i Sundsvall. Vi vill ha supersprint som en tävlingsform, men tas inte in i



nationella cuper + mästerskap så länge tävlingsformen inte finns på internationella mästerskap.

**8) Arbetsgrupp junior/senior**

Lars Selin. Ger förslag på ett upplägg där tjänstemän kan ingå i större omfattning än vi tänkt tidigare, både från landslag och nationellt. Selin återkommer senare.

**9) Regelförslag från TD/regelgrupp.**

Annika D har lämnat ett förslag till LR från TD/regelgruppen. Det handlar om reklamregler på tävlingsmössor. Vi skickar förslaget till styrelsen då vi anser att det är en grenövergripande fråga.

**10) Mötesdatum 20/21, förslag.**

24/8, 5/10, 9/11, 14/12, 5/1, 8/3, 12/4, 10/5, 13/6. Totalt 9 möten. Fysiskt möte får diskuteras när vi vet hur tävlingssäsongen ser ut. Mötena bokas i vår teamsgrupp.

**11) Rapport fokusområden**

**Barn & Ungdomsgruppen:**

Inget nytt att rapportera men de vill gärna att vi ser över fluoroförbudet (ger riktlinjer inför vintern), lika gäller pandemin (vad gäller för tävlingar).

**Skidor Hela Livet:**

Inget möte sedan 16 juni. Telefonmöte 31 augusti där vi i detalj planerar innehåll i fysisk träff för arbetsgruppen i Falun 11-12 september. Nya medlemmar av arbetsgruppen Åsa och Rickard är med och deltar i möten sedan Juni.

SHL kommer som tidigare rapporterat delta i en kartläggning för aktivitet för målgrupp 65+ drivet av RF. Identifiering av deltagande föreningar sker nu närmast och enkät kommer gå ut senare i höst.

Det är även bestämt att Långlopps- och arrangörskonferensen kommer att hållas digitalt istället i höst. Utbildningshelgen kommer att ske fysiskt, men i dagsläget ser anmälningsslaget tunt ut för SHL.



### **Rullskidor:**

Rullskidor har startat upp tävlingssäsongen och lopp genomförs enligt gällande restriktioner.

I samband med SM i Lidköping så uppdagades det att vissa restriktioner kan behöva ses över.

Svenska Skidförbundet har beslutat att Rullskidslandslaget inte skulle delta i helgens Världscup i Estland och inte heller kommer att delta i nästa helgs Världscup i Lettland.

Västmanlands skidförbund tittar på en lokal ungdomscup jobbar för att genomföra den enligt Rullskidsgruppens upplägg

### **12) Mötet avslutas.**

Nästa möte 5/10, Teams